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ظرفشویی
عاقبت قهرمان المپیک جودو

طلای��ی جودوی ای��ران در المپی��ک 2014 
نوجوانان در نانجینگ که پس از کسب این عنوان 
ارزشمند با بی اهمیتی مسؤولان فدراسیون جودو 
روبه رو ش��د، برای امرار معاش به ظرفش��ویی در 
رس��توران روی آورده است! رامین صفویه درباره  
آخرین وضعیت خود پس از کس��ب اولین مدال 
تاریخ جودوی ایران در رقابت های المپیک اظهار 
کرد: حدود یک س��ال از کس��ب ای��ن عنوان در 
نانجینگ چین می گذرد اما متاس��فانه مسؤولان 
فدراس��یون جودو مرا به حال خ��ود رها کردند و 
در طول این یک سال فقط مبلغ 50 هزار تومان به 
من دادند که آن هم مقداری از هزینه ایاب و ذهابم 
بود! فدراس��یون جودو هیچ برنامه ریزی برای من 
نداشته و هیچ کدام از مسؤولان فدراسیون حتی 
یک بار هم جویای وضعیت من نشدند. صفویه که 
فدراسیون جهانی جودو پس از کسب طلایش در 
المپیک از او به عنوان چهره پرفروغ جودوی دنیا 
در آینده نام برده بود، در ادامه گفت وگو با ایس��نا 
با بیان اینکه دیگر با این بی توجهی ها انگیزه ام را 
برای ادامه کار در جودو از دست داده ام، افزود: به 
خاطر مشکلات مالی و از آنجا که پدرم آشپز یک 
رستوران در شهر قزوین است و دیگر نمی تواند از 
من حمایت مالی کند تا فقط به جودو بپردازم، در 
رستورانی که پدرم کار می کند مشغول ظرفشویی 
هستم و ماهی 800 هزار تومان درآمد دارم! البته 

هفته ای 3 نوبت هم برای خودم تمرین می کنم.

محمودی بهترین اسپکر و موسوی 
برترین دفاع

در پایان هفته شش��م لیگ جهانی والیبال 
بهترین های هر پست براساس عملکرد انفرادی 
آنها در دیدارهای برگزار ش��ده معرفی ش��دند 
که ش��هرام محم��ودی و محمد موس��وی در 
رتبه های نخس��ت بهترین اسپکر و مدافع قرار 
دارند. در پایان هفته ششم لیگ جهانی والیبال 
بهترین های هر پس��ت معرفی ش��دند. شهرام 
محم��ودی به عنوان پنجمین بازیکن امتیازآور 
مس��ابقات و همچنی��ن بهترین اس��پکر این 
رقابت ها معرفی شد. همچنین محمد موسوی با 
اقتدار بالاتر از تمام مدافعان روی تور قرار گرفت.

رضاییان در دوراهی استقلال و 
پرسپولیس

مداف��ع فصل گذش��ته راه آهن با پیش��نهاد 
اس��تقلال و پرس��پولیس روبه رو ش��ده اس��ت. 
مدیربرنامه های رامین رضاییان در پاس��خ به این 
س��وال که این بازیکن از چه تیم هایی پیشنهاد 
دارد، گف��ت: رضایی��ان از 4 تیم پیش��نهاد دارد 
که 2 تیم از این تیم ها اس��تقلال و پرس��پولیس 
هستند. البته هیچ یک از آنها قطعی نیست ولی از 
استقلالی ها یک بار تماس با ما گرفته شده است 
و چیز قطعی ای وجود ندارد. وی در پاسخ به این 
سوال که شانس کدام تیم برای به خدمت گرفتن 
رضاییان بیشتر است، بیان کرد: من نمی توانم به 
این س��وال پاسخ دهم و فقط می توانم بگویم که 
رضاییان و خانواده اش در حال بررسی پیشنهادات 
هس��تند و نظر خانواده رضاییان ه��م برای این 
بازیک��ن خیلی مهم اس��ت و در نهایت خود این 

بازیکن باید تصمیم نهایی را بگیرد.

پارما به سری D فرستاده شد
باش��گاه فوتب��ال پارم��ای ایتالی��ا اع��لام 
ورشکس��تگی کرد تا به دس��ته چهارم فوتبال 
ایتالیا سقوط کند. با انصراف تنها مشتری که 
برای خرید باش��گاه پارم��ای ایتالیا ابراز تمایل 
کرده بود، این باشگاه رسماً اعلام ورشکستگی 
کرد. دادگاه رس��یدگی کننده به پرونده باشگاه 
پارما با اعلام ناتوانی این باشگاه برای پیدا کردن 
یک سرمایه گذار جدید طی مهلت تعیین شده، 
ورشکستگی قعرنشین جدول رده بندی فصل 
گذش��ته سری A را تایید و اعلام کرد این تیم 
فصل آینده باید کار خود را از لیگ آماتورهای 
فوتبال ایتالیا موسوم به سری D از سر بگیرد. 
مایک پیاتزا، اس��طوره بیس��بال ایتالیا آخرین 
امید پارما برای نجات از ورشکس��تگی بود اما 
با انصراف او از خرید این تیم، مدیران باش��گاه 
اعتراف کردند که هیچ پیش��نهاد دیگری برای 
خری��د پارما وج��ود ندارد به ای��ن ترتیب این 
باشگاه ورشکسته ش��ده است. پارما در شرایط 
عادی به خاطر به پایان رس��اندن فصل در رده 
بیستم جدول به س��ری B سقوط می کرد اما 
ورشکس��تگی، این تیم را به بالاترین سطح از 

فوتبال باشگاهی آماتور ایتالیا می فرستد.

اولیویرا شنبه به ایران می آید
س��رمربی فصل گذشته تراکتورسازی شنبه 
آینده به ایران می آید. پ��س از کش وقوس های 
فراوان بلیت برگشت اولیویرا به ایران صادر شد و 
قرار است تونی شنبه هفته آینده به ایران بازگردد 
و تمرینات تیمش را آغاز کند. تراکتورسازان در 
غیاب او براساس لیس��ت درخواستی این مربی 
چند بازیکن را در لیست مازاد گذاشته  و با چند 

بازیکن خودشان هم تمدید کرده اند.

بلیت های 2۰۰ هزار تومانی پشت در سالن والیبال
بازار سیاه واقعی

تعداد زیاد علاقه مندان تماشاي 2 دیدار بین 
تیم هاي ملي والیبال ایران و آمریکا در استادیوم 
آزادي فرصتي براي برخي س��ودجویان شد تا 
بلیت هر کدام از این دیدارها در دقایقي پیش از 
آغاز تا 200هزار تومان هم فروخته شود. شاید 
دست خیلی  از علاقه مندان از خرید بلیت کوتاه 
ماند اما بسیاری از کسانی هم که موفق شدند، 
صندلی نداشته و از روی سکوها مسابقه را تماشا 

کردند.
با وج��ود ف��روش 5 هزار بلی��ت اینترنتی 
در ه��ر یک از 2 دیدار تی��م ملی والیبال ایران 
مقابل آمریکا ش��رایط آنطور که تصور می شد 
پیش نرفت و باز هم نظم و ترتیب برقرار نشد، 
حتی بس��یاری از کس��انی که بلیت خریداری 
کرده بودند مجبور به نشستن روی سکو شده 
و از آنجا مسابقه را تماشا کردند البته تعدادی 
از تماش��اگران هم که بلیت داشتند نتوانستند 
وارد س��الن ش��ده و بدین ترتیب بی نظمی در 
چنین رقابت هایی که علاقه مندان زیادی دارد 

همچنان به قوت خود باقی ماند.
اختلال در عب��ور و مرور گوش��ه ای از این 
بی نظمی بود که به دلیل حجم زیاد تماشاگران 
در سالن اتفاق افتاد به طوری که به دلیل ازدیاد 
جمعیت، کسی نمی توانست به راحتی از سالن 
خارج شود یا از امکانات بهداشتی استفاده کند.

ام��ا از طرف دیگر س��ودجویان نیز در این 
مدت بیکار ننشس��ته و بلیت ای��ن دو دیدار را 
با قیمت های بالا در بازار س��یاه خرید و فروش 
کردند حتی در دقایقی مانده به آغاز مس��ابقه 
برخ��ی با قیمت 200 ه��زار تومان بلیت تهیه 
کرده و موفق به ورود به داخل استادیوم شدند.

درست است که در چندسال اخیر به دنبال 
موفقیت های والیبال خیل طرفداران این رشته 
نیز افزایش یافته و افراد زیادی مشتاق حضور در 
استادیوم هستند اما انتظار می رود نظم و ترتیب 
در برگزاری چنین رقابت هایی نیز افزایش یابد.

مس��ؤول انفورماتیک فدراسیون والیبال با 
اش��اره به اینکه فدراس��یون در هر بازی 5هزار 
بلیت را به صورت اینترنتی فروخته است، گفت: 
برای ثبت نام خرید اینترنتی بلیت نیاز به شماره 
کارت مل��ی و برای تحویل حتما نیاز به کارت 

ملی بود.
میلاد افجه ای در پاسخ به این سوال که چرا 
عده ای از کسانی که بلیت خریداری کرده بودند 
روی سکوها نشستند، بیان کرد: این ایراد وارد 
اس��ت و من از همین ج��ا از مردم عذرخواهی 
می کنم ولی متأس��فانه صندلی های استادیوم 
آزادی هن��وز ش��ماره گذاری نش��ده و در واقع 
بلیت برحسب شماره صندلی فروخته نمی شود 
بنابراین کسانی که کمی دیرتر بیایند صندلی 
ندارند و باید روی سکو بنشینند البته ما فقط 
5ه��زار بلیت می فروش��یم و مابقی بلیت های 
افتخاری است که به ارگان ها و سازمان ها داده 

می شود.
مسؤول انفورماتیک فدراسیون والیبال درباره 
بازار سیاه بلیت نیز اظهار داشت: بلیت هایی که 
اینترنتی خریداری شده امکان فروششان وجود 
ن��دارد چون دارای مش��خصات فردی اس��ت 
بنابراین بلیت هایی که در بازار س��یاه خرید و 
فروش می ش��وند بلیت های افتخاری است که 
حت��ی روی آن عب��ارت »غیرقابل فروش« هم 
قید شد اما متأسفانه افراد سودجو از این فرصت 
استفاده و بازار سیاه درست می کنند و بلیت ها 

را با قیمت های بالا می فروشند.

استیماچ: قرارداد من
 نصف قرارداد برانکو بود!

ایگ��ور اس��تیماچ بدون اینکه با اس��تقلال 
به توافق برس��د از ایران رفت. س��رمربی سابق 
کرواس��ی که گفته می شد به علت مبلغ بالای 
درخواستی اش نتوانس��ته با استقلال به توافق 
برس��د، بعد از ترک ای��ران در این باره صحبت 
کرد. او گف��ت: »من از طریق مدیر برنامه هایم 
در ایران حضور پیدا کردم. خودم با باش��گاه به 
توافق رس��یدم و همینطور دستیارم پروفسور 
»لوکا رادمن«. اما به من گفتند وزارت ورزش با 
رقم قراردادم مخالفت کرده است. باید بگویم که 
برخورد خوبی با من شد و خیلی خوشحال بودم 
از اینکه قرار بود با باشگاهی با این همه هوادار 
پرشور همکاری کنم. مبلغ قرارداد سری است 
اما می توانم به شما بگویم آنچه من به استقلال 
پیشنهاد داده بودم نصف آنچه هست که برانکو 
از پرسپولیس می گیرد. من آماده بودم در کشور 
زیبای شما نتایج خوبی با استقلال کسب کنم. 
مدیر برنامه های من تلاش فراوانی کرد، جا دارد 
از ایشان قدردانی کنم. من شانس این را نداشتم 
که کشور شما را بهتر ببینم اما شور و اشتیاق 
هوادارانتان را دیدم. من همچنین از دوس��تانم 
که آنجا کار می کنند شنیده ام که ایران چقدر 
زیباست. امیدوارم خیلی زود به ایران بازگردم. 
در هر ص��ورت من یک کتاب کوچک آموزش 
زبان فارسی هم خریده بودم اما تا زمانی که بار 
دیگر از آنجا با من تماس بگیرند، وقت خودم را 

تلف نمی کنم«.  

گزارش اخبار

باربد بهراد: اگرچه هیأت مدیره اس��تقلال در ظاهر 
شکل یکدست و منسجمی دارد اما اختلاف نظرها 
از زمانی عیان ش��د که هر یک از این اعضا هنگام 
جذب ایگور اس��تیماچ یک حرف را زدند و دست 
آخر ای��ن مربی ک��روات رفت تا پروی��ز مظلومی 
بازگش��تی زودهنگام به این تیم داشته باشد البته 
این مربی ک��روات قبل از ترک تهران به واس��طه 
مدیربرنامه هایش که از جیب هزینه سفر و اقامت 
او را پرداخت��ه بود در مصاحبه با یکی، دو رس��انه، 
از اختلاف نظر جدی در هیأت مدیره استقلال پرده 
برداشت اما همین هیأت مدیره بر سر انتخاب پرویز 
مظلوم��ی زود به توافق رس��ید چون ب��دون پول، 
امکان جذب هیچ مربی گرانقیمتی وجود نداشت. 
اما حالا هیأت مدیره استقلال و مدیرعامل این تیم 
به یک مشکل بسیار جدی برخورد کرده اند؛ وزارت 
ورزش و جوان��ان یکی از دلایل ناکامی این تیم در 
2 فصل گذشته را سن بالای این مجموعه می داند، 
از ای��ن رو به اعضای جدی��د هیأت مدیره و یکی از 
افرادی که شانس بسیار بالایی برای نشستن روی 
صندلی مدیرعامل دارد، تاکید کرده جوانگرایی را 
در این تیم جدی بگیرند البته چنین دستور کاری 
به هیأت مدیره پرس��پولیس هم ابلاغ ش��ده و اگر 
مصاحبه ه��ای چند روز قبل طاه��ری را بازخوانی 
کنید، می بینی��د او روی این موضوع تاکید ویژه ای 
کرده اما پرویز مظلومی در لیست اولیه خود خواهان 
بازگشت بازیکنانی شده است که همه آنها بالای 30 
س��ال سن دارند؛ از مهدی رحمتی گرفته تا آندو و 
جواد نکونام. بهرام افشارزاده هم به شخصه  چندان 
با این موضوع مشکلی ندارد اما عباس کردنوری که 
گفته می شود بزودی به عنوان مدیرعامل آبی پوشان 
ج��ای افش��ارزاده را می گیرد به ص��ورت جدی با 
بازگرداندن این بازیکنان پا به سن گذاشته مخالف 
است. او در نشس��ت چند روز قبل هیأت مدیره به 
اعض��ای دیگر گفته بود: »وزارت ورزش و جوانان از 
ما درخواست جوان کردن تیم را دارد و بازگرداندن 

این بازیکنان با خواسته وزارتخانه در تضاد است«.
کردن��وری روز یکش��نبه در مصاحب��ه با یکی 
از روزنامه های ورزش��ی چاپ تهران باز هم بر س��ر 
موضوع جوانگرایی تاکید کرده بود و کاملا مشخص 
اس��ت با توجه به دس��تور وزارت ورزش و جوانان، 
پرویز مظلومی نمی تواند در سبد خریدش پا به سن 
گذاشته ها را جا دهد. شاید در این بین تنها خرید 
مهدی رحمتی توجیه فنی داش��ته باش��د چرا که 
گلرها غالبا در چنین سنی به اوج پختگی می رسند 
اما کار برای بازگرداندن جواد نکونام بس��یار دشوار 
است و آندو هم شاید به بهانه گرانقیمت بودن خود 

به خود خط بخ��ورد. باید دید حالا که مظلومی با 
چراغ س��بز همین هیأت مدیره توانس��ته پس از 2 
ناکامی در تیم های آلومینیوم و مس کرمان مجددا 
به اس��تقلال برگردد تا چه حد از آنها حرف شنوی 
دارد. البت��ه او بازیکنانی مثل عنایت��ی، طالب لو و 
صادقی را در لیس��ت مازاد گذاش��ته که رفتن این 
بازیکنان می تواند معدل س��نی استقلال را کاهش 
ده��د. در فصول قبل امیر قلعه نویی اصرار عجیبی 
روی استفاده از بازیکنان باتجربه داشت و حتی در 
خریدی عجیب در نیم فصل لیگ چهاردهم، ناگهان 
س��راغ عنایتی رفت که ماحصل آن تفکر، باخت 2 
داربی متوالی و نش��اندن اس��تقلال در خانه ششم 
جدول بود. اگر مظلومی ه��م بخواهد از تز تجربه 
اس��تفاده کند بدون تردید وزارت ورزش و جوانان 
مقابل او ایستادگی می کند. البته مظلومی نشان داده 
که اهل جدال نیست و در اکثر موارد چه با بازیکنان 
و چه با مدیران بالادستی خود انعطاف پذیری فراوان 
دارد، آنق��در که بعضی از منتق��دان او را متهم به 

نداشتن دیسیپلین کاری می کنند.
پیشنهادی از استقلال ندارم ■

کاپیتان پیش��ین تیم ملی فوتبال ایران با بیان 
اینک��ه آخر هفته با برگش��ت به ته��ران پای میز 
مذاکره می نش��یند، گف��ت: از هواداران اس��تقلال 
بابت حمایتشان برای بازگشتنم به استقلال تشکر 
می کنم. جواد نکونام درباره احتمال بازگشتش به 

اس��تقلال گفت: در این رابط��ه باید بگویم هنوز با 
کسی صحبت نکرده ام، این خبر را هم در رسانه ها 
دی��دم و خودم هم منتظر روزهای آینده هس��تم، 
البته الان مس��افرت هس��تم. ان ش��اءالله به تهران 
که بازگش��تم باید ببینم چه سرنوشتی انتظارم را 
می کشد. نکونام درباره مشکلاتش برای پیوستن به 
اس��تقلال پس از اعلام پرویز مظلومی گفت: من 2 
س��ال دیگر با اوساسونا قرارداد دارم، یک سال برای 
بازی کردن و سال بعدی برای مربیگری، جدا شدن 
از اوساسونا خودش پروسه بزرگی است که باید طی 
کن��م و در صورت توافق به تهران بیایم البته همه 
اینها در صورتی اس��ت که پیشنهادی مطرح شود 
و جلسه ای برگزار ش��ود. به هر حال مثل همیشه 
باش��م یا نباشم، برای اس��تقلال، هواداران و پرویز 
مظلوم��ی آرزوی موفقیت می کنم. بازیکن س��ابق 
استقلال درباره حمایت هواداران در فضای مجازی 
از بازگشت وی به استقلال گفت: هواداران استقلال 
بی نظیر هستند، از آنها تش��کر می کنم و می دانم 
وظیفه س��نگینی در قبال آنه��ا دارم. حمایت این 
هواداران مهم ترین نکته ای است که بازیکنی مثل 
من نیاز دارد. وی در ادامه پیرامون شایعه پیشنهاد 
2 میلیاردی    اش به باشگاه سایپا تاکید کرد: نه چنین 
خبری اصلا وجود نداش��ت، صحیح هم نیست که 
من درباره آن حرف بزنم چون از پایه وجود نداشته 
است. بازیکن پیش��ین تیم ملی ایران درباره شایعه 

شرط گذاش��تن برای باشگاه اس��تقلال که نباید 
تیموریان را جذب کنند، گفت: من با هر کسی هم 
که مشکل داشته باش��م با آندو ندارم، با او سال ها 
در تیم ملی و اس��تقلال بوده ایم، حتی اگر با کسی 
هم مش��کل داشته باشم، برایش شرط نمی گذارم. 
همیشه کار خودم را انجام می دهم. خدایی که بالای 
سرم هست بهترین قاضی است و می داند که چنین 
تفکراتی نداش��ته و ندارم. این نکته هم به هر حال 

از پایه غلط است و من درباره آن نیز حرفی ندارم.
پیشنهاد 3۰۰ هزار دلاری الشحانیه  ■

در حال��ی که ج��واد نکونام در لیس��ت خروجی 
اوساسونا قرار گرفته، گفته می شود با پیشنهاد جدی 
الشحانیه قطر مواجه شده است. پیشنهاد الشحانیه در 
حالی مطرح شده است که جواد نکونام از علاقه خود 
برای بازگشت به اس��تقلال نیز خبر داده بود و گفته 
می شد احتمال آبی پوش شدن کاپیتان سابق تیم ملی 
نیز وجود دارد. الش��حانیه در ح��ال حاضر 3 بازیکن 
ایران��ی در ترکیب خود دارد و فصل گذش��ته از لیگ 
ستارگان قطر به دسته پایین تر سقوط کرده است. لوکا 
بوناچیچ،  سرمربی این تیم بشدت خواهان به خدمت 
گرفتن جواد نکونام اس��ت و گفته می شود پیشنهاد 
اولیه تیم قطری برای به خدمت گرفتن کاپیتان سابق 
تیم ملی مبلغ 300 هزار دلار است و باید دید واکنش 
او به این پیش��نهاد چیست و آیا حضور در دسته دوم 

قطر را به بازی در لیگ ایران ترجیح می دهد یا نه.

ماموریتی که فدراس��یون بسکتبال به 3 مربی 
ایرانی برای انتخاب سرمربی خارجی تیم ملی داده 
هنوز به نتیجه ای نرس��یده است جز پاسخ منفی 
2 مرب��ی، اس��تعلام از 4 مربی دیگ��ر و درنهایت 
نامشخص بودن وضعیت سرمربی. چهارشنبه هفته 
گذشته نشس��تی در محل فدراس��یون بسکتبال 
برگزار ش��د تا از میان گزینه های مطرح شده برای 
سرمربیگری تیم ملی بسکتبال، همکاری با یکی از 
آنها قطعی و نهایی ش��ود. اما شرکت کنندگان در 
این نشست پس از جلسه چند ساعته و انجام بحث 
و بررس��ی، به نتیجه و جمع بندی لازم نرسیدند. 
فقط اینکه تعداد گزینه های خارجی مورد نظر برای 
هدایت تیم ملی از 14 مربی به ۶ مربی کاهش پیدا 
ک��رد و 3 مربی ایرانی هم مامور بررس��ی دقیق تر 
رزومه این مربیان جهت مذاکره با آنها شدند. علی 
توفیق، محس��ن صادق زاده و مهران شاهین طبع 
مربیانی بودند که از طرف فدراسیون مامور بررسی 
دقیق تر رزومه ۶ گزینه خارجی از کشورهای ایتالیا، 
آلمان، اسپانیا، اس��لوونی، صربستان و مونته نگرو 
ش��دند. این مربیان از ف��ردای همان روز ماموریت 
خود را برای انتخاب اصلح ترین گزینه سرمربیگری 
تیم ملی آغاز کردند اما هنوز به نتیجه مش��خص  
و تعیین کنن��ده ای نرس��یده اند. در همین زمینه 
علی توفیق به عن��وان یکی از 3 مربی که مامور به 
پیگیری وضعیت گزینه های مورد نظر برای هدایت 
تیم ملی اس��ت، گفت: از می��ان ۶ گزینه ای که در 

نشس��ت هفته گذشته روی همکاری با آنها تاکید 
بیش��تری ش��د، 2 نفر به دلیل قراردادهایی که با 
تیم های اروپایی داش��تند از همکاری با بسکتبال 
ایران عذرخواهی کردند. وی تصریح کرد: 2 مربی 
دیگر که طبق اولویت بندی انجام ش��ده گزینه اول 
و س��وم فدراس��یون برای هدایت تیم ملی هستند 
ش��رایط مورد نظر و از جمله پیشنهاد مالی خود 
را برای م��ان ارس��ال کردن��د ام��ا از 2 مربی دیگر 
هیچ برنام��ه ای دریافت نکردیم هرچند به منظور 
تس��ریع کار مکاتبه دوباره ای با آنها داشتیم تا هر 

چه سریع تر شرایط کاری خود را به ما اعلام کنند. 
همچنین دبیر فدراسیون بسکتبال گفت: در عین 
حال بررسی رزومه 4 مربی دیگر را هم در دستور 
کار قرار دادیم و درباره پیشینه و شرایط کاری آنها 
اس��تعلام گرفتیم. توفیق ملیت هی��چ یک از این 
مربیان را اعلام نکرد اما گفت: همه از مربیان تراز 
اول اروپایی هس��تند. وی در پاسخ به این پرسش 
که »فکر می کنید حداکثر زم��ان مورد نیاز برای 
رس��یدن به جمع بندی درباره انتخاب س��رمربی 
تیم ملی چقدر است«؟ گفت: فدراسیون بسکتبال 

باید تا نیم��ه دوم تیرماه برنامه های آماده س��ازی 
تیم مل��ی را نهایی کند. نهایی ش��دن این برنامه ها 
نیازمند مشخص شدن وضعیت سرمربی است. پس 
به طور حتم باید تا آن زمان تکلیف هدایت تیم ملی 
مشخص ش��ده باشد. دبیر فدراس��یون بسکتبال 
درباره اینکه »آیا تعهد به المپیکی کردن بسکتبال 
جزو اولویت های همکاری در مذاکره با گزینه های 
خارجی است یا نه«؟ اظهارکرد: قطعا هدف کسب 
سهمیه المپیک است. مربیان مورد نظر فدراسیون 
هم ب��ه این موضوع اش��راف دارند که مس��ابقات 
قهرمانی آس��یا برای تیم های شرکت کننده حکم 
انتخاب��ی المپیک را دارد. فدراس��یون نمی خواهد 
تیم��ی را تش��کیل دهد که هدف��ش از حضور در 
مس��ابقات قهرمانی آسیا کسب تجربه باشد. قطعا 
هدف حضور پررنگ در مسابقات و المپیکی شدن 
اس��ت. وی در این باره که »با توجه به برنامه اعلام 
شده مبنی بر اینکه اگر فدراسیون با مربی خارجی 
به توافق نرس��د، یک گزینه داخلی برای تیم ملی 
انتخاب می کند، آیا همزمان با مربیان داخلی هم 
مذاکره ای می ش��ود«؟ تصریح کرد: رزومه مربیان 
ایرانی کاملا مش��خص اس��ت. آنها از مربیان فعال 
در لیگ هستند بنابراین به وقتش و درصورت نیاز 
می توان تصمیم گرفت. توفیق در پایان گفت: فعلا 
تمام تمرکزمان روی مربیان خارجی و گزینه های 
مورد نظر است. همه این گزینه ها برای قرار گرفتن 

در رأس تیم ملی شانس مساوی دارند. 

دستور ویژه وزارت ورزش به هیأت مدیره استقلال

سراغ پیرمردها نروید

مأموریت مربیان ایرانی به کجا رسید؟

بسکتبال همچنان بدون سرمربی!

ویژه


